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Aurora College Board of Governors 




BOARD OF GOVERNORS MEETING – TUESDAY, JANUARY 23




The following individuals have been appointed as members of the Aurora College Board of Governors:




	Joseph Handley, Yellowknife – Chair
	Lorraine Tordiff, Fort Smith
	Grant Hood, Inuvik
	Rebecca Plotner, Yellowknife
	Tom Colosimo, Hay River
	Jack Rowe, Hay River
	David Hurley, Yellowknife
	Kevin Antoniak, Fort Smith
	Stephanie Irlbacher-Fox, Yellowknife (Vice Chair)
	Richard Boudreault, Montreal, PQ (McGill University)
	Cayla Gillis, Fort Smith
	Wanda Roberts, Yellowknife
	Xiaoyi Yan, Yellowknife





Together, this group will help ensure an effective and efficient governance approach that is reflective of the people of the Northwest Territories.




Aurora College in in the process of becoming arm’s-length from the Government of the Northwest Territories. As part of becoming arm’s-length, a new tricameral governance system made up of the Board of Governors (the Board), Academic Council and Indigenous Knowledge Holders Council will be established. The relationship between the Board and the GNWT will also change to reflect national standards and best practices in post-secondary education. The Board is the first of the three new governing bodies to be established.




Board members were selected based on a list of competencies established under the Aurora College Act, which include: membership on a board of directors, leadership of large organizations, financial planning, facilities management, post-secondary education, reconciliation, understanding of small and remote communities, northern economic development, northern social development, and public policy. Each member does not need to possess all of the competencies, but rather may bring one or more competencies to the Board.




Re-establishing the Aurora College Board of Governors is a critical milestone and important step in transforming Aurora College to a polytechnic university. To download a copy of the critical milestone timeline for Aurora College Transformation or read more about Aurora College, please visit: Aurora College Transformation (gov.nt.ca) and Aurora College.




Le processus de nomination du conseil des gouverneurs du Collège Aurora est terminé et que les personnes suivantes ont été nommées :




	Joseph Handley, Yellowknife
	Lorraine Tordiff, Fort Smith
	Grant Hood, Inuvik
	Rebecca Plotner, Yellowknife
	Tom Colosimo, Hay River
	Jack Rowe, Hay River
	David Hurley, Yellowknife
	Kevin Antoniak, Fort Smith
	Stephanie Irlbacher-Fox, Yellowknife
	Richard Boudreault, Montréal, Québec (Université McGill)
	Cayla Gillis, Fort Smith
	Wanda Roberts, Yellowknife
	Xiaoyi Yan, Yellowknife





Ce groupe permettra d’assurer une gouvernance efficace et efficiente qui reflète la population des Territoires du Nord-Ouest.




Le Collège Aurora est en voie de devenir indépendant du gouvernement des Territoires du Nord-Ouest. Afin de contribuer à cette indépendance, un nouveau système de gouvernance tricaméral composé du Conseil des gouverneurs (le Conseil), de la Commission des études et du Conseil des détenteurs du savoir traditionnel sera mis en place. La relation entre le Conseil et le GTNO sera également modifiée afin de refléter les normes nationales et les meilleures pratiques en matière d’éducation postsecondaire. Le Conseil est le premier des trois nouveaux organes directeurs à être mis en place.




Les membres du Conseil ont été sélectionnés en fonction d’une liste de compétences établie en vertu de la Loi sur le Collège Aurora, qui comprend : l’appartenance à un conseil d’administration, l’expérience du leadership de grandes organisations, la planification financière, la gestion des installations, l’éducation postsecondaire, la réconciliation, la compréhension des petites collectivités et des collectivités éloignées, le développement économique et social du Nord, et les politiques publiques. Chaque membre n’est pas tenu de posséder toutes les compétences, mais chacun peut apporter une ou deux compétences différentes.




Le rétablissement du Conseil des gouverneurs du Collège Aurora est une étape critique dans la transformation du Collège Aurora en une université polytechnique. Pour télécharger une copie de l’échéancier des étapes critiques de la transformation du Collège Aurora ou pour en savoir plus sur le Collège Aurora, visitez le site Transformation du Collège Aurora (gov.nt.ca) et Collège Aurora.
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		Land Acknowledgement

  		We respectfully acknowledge that Aurora College is situated on the traditional territories and homeland of the Dene, Inuit and Métis peoples of the Northwest Territories. We are grateful to the many Indigenous peoples of the NWT for allowing us the opportunity to learn, work and live on their lands. We are also deeply grateful for the generous sharing of Traditional Knowledge, wisdom and ways of knowing, being and doing with our students and employees.
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CONTACT US TODAY

Toll-Free Phone Number:

1-866-266-4966

Email:

info@auroracollege.nt.ca
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